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Geachte heer Van de Burgt,

Op 4 juli 2017 heeft u artikel 41 vragen gesteld met betrekking tot de "zeer karige" Herpse

kermis 2017. Hieronder zullen wij ingaan op de door u gestelde vragen.

1. Is de problematiek bij u bekend?

De problematiek zoals die zich heeft voorgedaan bij de uitvoering van de Herpse kermis 2017

is ons bekend.

2. Waarom zijn er zo weinig exploitanten aanwezig op de Herpse kermis?

Bij de inschrijving van de Herpse kermis hebben evenveel exploitanten een plaats gekregen

als voorgaande jaren. Echter in de week voor aanvang van de kermis hebben zich drie

exploita nten plotseli ng en zonder vooraankond i g i ng teru ggetrokken.

3. Wat heeft de gemeente hier aan gedaan ?

De gemeente Oss heeft aan het daadwerkelijke terugtrekken van de exploitanten niets

kunnen doen. De redenen voor de terugtrekking waren legitiem. Wel dient één van de

exploitanten de afgesproken pachtsom alsnog te voldoen. Het kermisteam heeft een aantal

exploitanten gebeld met het verzoek de open plaatsen op te vullen met eenzelfde of een

soortgelijke attractie. Hierdoor werd alleen de plaats van de draaimolen opgevuld'

Voor de twee andere attracties heeft het kermisteam helaas geen alternatief kunnen regelen.
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4. Waarom is pas zo laat kenbaar gemaakt dat de Herpse kermis gedecimeerd

werd.

Zoals onder punt 2 al aangegeven, werd in de week voor aanvang van de kermis het

kermisteam geconfronteerd met het wegblijven van drie exploitanten. Het kermisteam is toen

eerst op zoek gegaan naar andere exploitanten om de lege plaatsen op te vullen. Eerder

informeren had op dat moment geen zin.

5. Wat doet het college hier aan om dit in de toekomst te voorkomen.

De inschrijving en verpachting van alle kermissen binnen de gemeente Oss wordt al in

december voorafgaande aan het volgende kermisjaar vastgelegd. De definitieve inschrijvingen

en vastgelegde verpachtingen voor de diverse kermissen worden door het college van

burgemeester en wethouders vastgesteld. Specifiek voor de Herpse kermis 2018 en volgende

jaren zal een aantrekkelijke meerjarige verpachting in de markt gezet worden. Ook het

kermisteam wil heel graag een ling van dit jaar voorkomen.

Met vriendelijke g
¡ü

Mr. F.F.G.P. (Frank)

Wethouder markten



Kermis in Herpen
Vragen op basis van artikel 4l van het Reglement van Orde

Vqor 0ê Gemeênshop

Geachte portefeuíllehouder, geacht college,

Afgelopen weekeinde was weer de jaarlijkse kermis in Herpen. Zoals altijd het laatste
weekend in juni.
Echter dit jaar was het een andere kermis helaas!
Een zecr'karige kermie' zoals het BD terecht kopt op maandag 26 juni.

Meerdere attracties waren niet aanwezig dit jaar waardoor de kermis groñrueg meer dan
gehalveerd werd!
Er was zelfs geen draaimolen voor de jeugd in eerste instantie!

VDG is zeer warm voorstander van leefbaarheid in alle kernen van Oss en daar heeft het
college ook veel in geïnvesteerd de laatste jaren. Ook de kermissen in de kernen dragen bij
aan de leefbaarheid, met name voor de jeugd.
De teleurstellende kermis heeft een behoorlijke impact gehad onder de Herpse jeugd en
haar ouders. lVaar men het hele jaar zo fiaai heeft uitgezíen.

Daarom hebben wijvoor u de volgende vragen:

1. ls bovenstaande problematiek bij u bekend?
2. Waarom zijn er zo weinig exploitanten aanwezig op de Herpse kermis?
3. Wat heeft de gemeente hier aan gedaan?
4. Waarom is dit pas zo laat kenbaar gemaakt dat de Herpse kermis gedecimeerd

werd?
5. Wat doet het college hier aan om dit in de toekomst te voorkomen?

We zien uw antwoorden graag binnen de gestelde termijn tegemoet.

Namens de fractie van VDG
Berrie van de Burgt
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